
 

 

 

 

Trykkerdammens Vejlaug 
  

  

bestyrelsen@trykkerdammensvejlaug.dk 

 

Den 2. april 2024 

 

 

 

Referat fra generalforsamling d. 20 marts 2024 
 

 

Deltager: 

Navn Nr. Navn Nr. 

Åsa og Torben 18   

Kirsa 10b   

Jytte og Steinar 8a   

Tom 6   

Nina og Hans 8b   

Ditte 16a   

Peter Boliggården   

 

Afbud fra: 

Peter nr. 12, Martin nr. 14a og Allan Skipper Sdr. Strandvej 32 

 

Valg af dirigent:  

Åsa ville godt være dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var varslet i 

henhold til vedtægterne, bortset fra, at der ikke var nogen indkomne forslag, så 

derfor blev der ikke sendt nogen dagsorden ud senest 3 dage før 

generalforsamlingen. 

 

Formandens beretning vedr. 2023 

Formandens beretning i stikord: 

• Der var blevet gravet ud til fibernet i vejen. 

• Ingen loppemarked i 2023, da der ikke var nogen der meldte sig til at stå for 

dette.  

• Sommerfesten blev afholdt i telt på Boliggårdens græsplæne, hvor nye 

beboer fik hilst på nuværende beboer. 

• Der er blevet klippet hæk 2 gange på stien langs jernbanen. 

 

Kassererens beretning for 2023 

Peter Kirkeby fremlagde regnskabet, som blev godkendt uden bemærkninger.  

 

 



 

 

 

Fremlæggelse af budget 

Bestyrelsen foreslog uændret budget på 100 kr. pr. andel, som blev godkendt uden 

bemærkninger. 

 

Indkomne forslag: 
Ingen forslag indkommet. 

 

Valg til bestyrelsen for de næste 2 år:  

Valg til bestyrelsen for det næste år: Åsa Petrén Kirsa Schalck, Peter Mortensen, Luise 

Schalck, Peter Kirkeby, Kitter Nielsen. Suppleanter: Steinar Vestli og Jytte Andersen 

Revisor: Tim Gustavson 

Der var ingen der havde givet udtryk for, at de ikke ville genvælges, hvorfor alle blev 

genvalgt.  

 

Planer for 2024 
 

Afholdelse af loppemarked:  

Kirsa og Jytte har meldt sig som tovholder på dette.  

Gerne med input fra andre der før har været involveret.  

Husk at der skal søges hos kommunen om at spærre vejen, når der holdes 

loppemarked. 

Datoen bliver meldt ud senere. 

 

Skt. Hans bål  

Der var ikke interesse for dette, da det krævede en del af dem der skal samle brænde 

og holde øje med bålet til det er brændt ud. 

Samtidig har man måske også aftaler om at holde noget privat. 

 

Sommerfest:  

Udmelding kommer fra Peter fra Boliggården. 

 

Værtskab for næste års generalforsamling:  

Endnu ikke besluttet. 

 

 

  



 

 

 

 

Eventuelt:  

Under eventuelt blev der talt om, at der havde været forsøgt indbrud på vejen, så der 

opfordres til, at melde sig ind i nabohjælp, og samtidig holde øje med naboernes 

huse og haver, specielt når de er på ferie. 

 

Der blev forespurgt om man kunne få fat i TDC´s entreprenør der havde lagt fibernet 

ned i vejen, for at få dem til at lægge slidlag på opgravningen i stedet for den grove 

asfalt de havde lagt. 

 

Der blev spurgt om det var muligt, at få lagt mere grus på stien ved jernbanen, 

specielt det nederste stykke mod Flynderborgvej. 

 

Mødet sluttede og Åsa takkede for god ro og orden hvorefter der var almindelig 

hyggesnak. 

 

Husk, at alle mails til bestyrelsen skal sendes på: 

bestyrelsen@trykkerdammensvejlaug.dk 

 

Der henvises til at der ikke sendes direkte sms’er eller mails til bestyrelsens 

medlemmer men at overstående mailadresse anvendes.  

 

Husk at slette flyttede beboer fra jeres egne mailgrupper. 

 

 

Referent. 

Tom Schalck 

mailto:bestyrelsen@trykkerdammensvejlaug.dk

